

Title (en)

Base material in sheet form for producing sample cards.

Title (de)

Folienförmiges Trägermaterial für die Erstellung von Musterkarten.

Title (fr)

Support en forme de feuille pour la production des cartes à échantillons.

Publication

EP 0649127 A1 19950419 (DE)

Application

EP 94810539 A 19940920

Priority

CH 313393 A 19931018

Abstract (en)

The base material in sheet form, according to the invention, is available in web form rolled onto reels (7). It consists of a base material (1) and is provided on both sides with an adhesive coating (2). A double-sided silicone-treated covering paper (release paper) (4) is arranged on the underside. This covering paper has transport perforations (5) extending on the lateral longitudinal edges. These edges can be severed by means of severing perforations (6). <IMAGE>

Abstract (de)

Das erfundungsgemäße folienförmige Trägermaterial liegt bahnförmig aufgerollt auf Rollen (7) an. Es besteht aus einem Trägermaterial (1) und ist beidseitig mit einer Klebstoffbeschichtung (2) versehen. Auf der Unterseite ist ein doppelseitig silikonisiertes Abdeckpapier (4) angeordnet. Dieses weist an den seitlichen Längskanten verlaufende Transportlochungen (5) auf. Mittels Trennperforationen (6) lassen sich diese Ränder abtrennen. <IMAGE>

IPC 1-7

G09F 5/04

IPC 8 full level

G09F 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 5/04 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0311572 A2 19890412 - POLYTEX AG [CH]
- [A] DE 8517854 U1 19860102
- [A] GB 2047531 A 19801203 - POLYTEX AG

Cited by

DE202009011051U1; WO2017075674A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0649127 A1 19950419; EP 0649127 B1 19971119; AT E160461 T1 19971215; CH 687224 A5 19961015; DE 59404621 D1 19980102

DOCDB simple family (application)

EP 94810539 A 19940920; AT 94810539 T 19940920; CH 313393 A 19931018; DE 59404621 T 19940920